

# Tasha M. Mosley

ໄອຍະການຂດ

Clayton Judicial Circuit



ວັນທີ 14 ກຸມພາ 2022

ສະບາຍດີ ຊື່ ນາມສະກຸນ,

ໄອຍະການຂດ Tasha M. Mosley ແລະ ພະນັກງານທັງໝົດຂອງນາງເຂົ້າໃຈດີວ່າຜູ້ເຄາະຮ້າຍຈາກອາດຊະຍາກຳທາງອາຍານັ້ນບໍ່ພຽງແຕ່ຖືກຄວບຄູ່າດ້ວຍອາຊະຍາກຳເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ຍັງຄວບຄູ່າທັງລະບົບຍຸຕິທຳອີກດ້ວຍ. ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເພຍານຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ (Victim Witness Assistance Program, VWAP) ຖືກອອກແບບມາເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ຜູ້ເຄາະຮ້າຍເຂົ້າໃຈຂະບວນການຍຸຕິທຳທາງອາຍາ.

ໜ່ວຍຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ເຄາະຮ້າຍຂອງຫ້ອງການໄອຍະການຂດບົກຄອງ Clayton ດຳເນີນງານພາຍໃຕ້ VWAP. ພວກເຮົາອາດຈະເພື່ອໃຫ້ບໍລິການແບບບໍ່ເສຍຄ່າຕະຫຼອດຂະບວນການຍຸຕິທຳທາງອາຍາ. ການບໍລິການຂອງພວກເຮົາປະກອບມີແຕ່ບໍ່ສະເພາະການສົ່ງເສີມຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຕາມບັນຊີລາຍການສິດທິຂອງຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍອາດຊະຍາກຳ, ການສຶກສາຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍກ່ຽວກັບຂະບວນການຍຸຕິທຳທາງອາຍາ, ແຈ້ງໃຫ້ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍນັດຫຼາຍໄຕ່ສວນຄະດີ ແລະ ການສະໜັບສະໜູນຜູ້ເຄາະຮ້າຍທາງດ້ານຈິດໃຈໃນລະຫວ່າງຂະບວນການນີ້.

ເພື່ອຮັບປະກັນວ່າພວກເຮົາສາມາດສະໜອງການສື່ສານແກ່ທ່ານໄດ້ທັນເວລາ, ກະລຸນາປະກອບແບບຟອມທີ່ຄັດຕິດມາພ້ອມນີ້ຄື: ການຮ້ອງຂໍການແຈ້ງເຕືອນ, ແບບຟອມການຕິດຕໍ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກອາດຊະຍາກຳ, ການໃຫ້ການກ່ຽວກັບຜົນກະທົບຕໍ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ ແລະ ແບບຟອມການທົດແທນຜົນກະທົບຕໍ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ. ສົ່ງເອກະສານເຫຼົ່ານີ້ດ້ວຍຕົນເອງໃຫ້ຫ້ອງການຂອງພວກເຮົາ, ຜ່ານທາງໄປສະນີ ຫຼື ທາງແຟັກ. ເມື່ອຄະດີຂອງທ່ານຖືກຜູກພັນຕໍ່ສານຊັ້ນສູງ ທ່ານຈະຖືກມອບໝາຍໃຫ້ທະນາຍຄວາມຂອງຜູ້ເຄາະຮ້າຍທີ່ຈະຢູ່ນຳທ່ານຈົນກວ່າຄະດີຂອງທ່ານຈະປິດລົງ. ຈົນກ່ວາເວລານັ້ນກະລຸນານຳທຸກຄຳຖາມໄປຖາມຫນ່ວຍງານຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍທີ (770) 603-4110, ວັນຈັນ - ວັນສຸກ, ເວລາ 8:00ເຊົ້າ - 5:00 ໂມງແລງ. ພວກເຮົາຍິນດີທີ່ຈະຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານ, ຮັກສາໃຫ້ສະຖານະຂອງທ່ານຢູ່ກັບປະຈຸບັນ ແລະ/ຫຼື ແນະນຳທ່ານໃຫ້ກັບອົງການຈັດຕັ້ງອື່ນໆໃນເຂດບົກຄອງທີ່ອາດຈະສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານຕື່ມອີກ.

ດ້ວຍຄວາມນັບຖື,  
ໜ່ວຍງານຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ເຄາະຮ້າຍ  
ຫ້ອງການໄອຍະການຂດ  
Clayton Judicial Circuit

Harold R. Banke Justice Center, 9151 Tara Blvd., ຊັ້ນ 4, Jonesboro, GA 30236  
(770) 477-3450  
ແຟັກ (770) 477-4577

ໃນການປະຕິບັດຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍສິດທິຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກອາດຊະຍາກຳຂອງຈໍເລຍ, ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເພຍານຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຂອງໄອຍະການຂດບໍ່ຈຳແນກບຸກຄົນ ຫຼື ກຸ່ມຄົນບົນພື້ນຖານຂອງເຊື້ອຊາດ, ສີເຜິ້ວ, ສາດສະໜາ, ເພດ (ລວມທັງການຖືພາ, ເພດ ແລະ ທັດສະນະທາງເພດ), ຊາດກຳເນີດ, ອາຍຸ, ຄວາມພິການ ຫຼື ຂໍ້ມູນທາງພັນທຸກຳ. ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າທ່ານເປັນເປົ້າໝາຍຂອງການຈຳແນກ, ທ່ານມີສິດຍື່ນຄຳຮ້ອງຮຽນກ່ຽວກັບສິດທິມະນຸດ. ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບວິທີການຍື່ນຄຳຮ້ອງຮຽນກ່ຽວກັບສິດທິມະນຸດສາມາດພົບໄດ້ຢູ່ທີ່ເວັບໄຊທ໌ຂອງຫ້ອງການໂຄງການຍຸຕິທຳ. <http://www.ojp.gov/about/ocr/complaint.htm> ຄຳຮ້ອງທຸກ ຫຼື ຂໍ້ຂ້ອງໃຈຍັງສາມາດລາຍງານຕໍ່ສະພາປະສານງານຄວາມຍຸຕິທຳທາງອາຍາໄດ້ທີເບີ (404) 657-1956 ຫຼື 104 Marietta St, Suite 440 Atlanta, GA 30303 ແລະ ຮ້ອງຂໍໄປຍັງຜູ້ອຳນວຍການໂຄງການຂອງໜ່ວຍງານຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ເຄາະຮ້າຍ.